
ZBOR OBCANOV V SAVUAH

RAZBURKANE VODE
Na javni razpravi o odloku o zavarovanju vodnih virov več kot 200 krajanov

Skup&Gina mesta Ljublja-
ne ie rneseca januarja dala
v javiio razpravo odlok iiti
pravilnik o zavarovauju w>
dnih vtrov. Ta je bll tuttt
glavna točkn dnevnega reda
na zboru obfianov v kraijev-
ni .skupnosti SavJje—KJeČe.

V dvorani Prosveinega do-
ma se je abralo več k.el dive-
sto prebivalcev Sav&lJ In
Klefi. V dolgi in zanimfvi
raapravl so razikrili pncble.
me. k̂i bi nastaM s spreOet.
j©m odloks o zavarovaitfu
pi>dl;il.nice. Skova^ cselo ob.
m'Jčje le terajc

prvi varstveni coni. s spre-
jefcjem odloku t-u ne tai smc-
11 ^raaiii novih stanovanjsldli
ln gospudarsJtih poslopij,
ponifcovislnic aa oc^radne vo.
de, v kmeMj.stm bi blln pre-
povedana upumlia iK*k;iientli
gnojil, urejena pa bi mnrahi
tatti Uitii vtJdatesna kanatiza-
cija, v katero bi speljali vso
odpodno vodo, kot tudi od.
take Vt gnojiiiii jnm in as-
faltaih povi^ln, Nekateri uJc-
repi bi onemogočiil nadaljnl
razvoj obeh nasetij. zato so
bili v&i pveseiie^eni, ker se
njihovemu vabilu niso odz-
vali predsCavniikJ Mestnegn
vodm-oda Ui bjnbijanskega
urbanietičnega zsavoda. Pri>

sotni go moitili, da je talto
ravnanje vredno obsodbe,
5aj je problein življenskega
pomena za celo krajevno
skuptiost, zato bj bilo naj.
bolje, da bi nameravane uk-
repe raztulrnadiU sarni nred
sta^njkj ustanov, ki so jih
predlagale.

V raspravl so se strinjali,
da je zaSCita vodnili virov
nujna in da je skrajni Oas,
da Jo zaftnemo izvajati. Pre-
prtfiani po so, da je precllog
ukrepov nepopokio izdclan
in aato nosprejeniljiv za kra.

na oastavek, kt prepovejujf
gradnjo Individuatnih sta-
novafij skill in gospodarskJib
posjopij. BiU so si enouii.
da to pumenf propod Sa-
velj in K\e£. s tern pa taxli
nHiogiii kmeCikih go&podar.
stev. Predlasstii so, da naj
bo clovcrtjena VSEIJ gradnja
prebivalcem obeh naselij. Se
posebno ker so stars poslo-
fsja dotrajans, lako ds bi
}i3i bilo negospodarno obna-
vljaU. Novograidnje pa bi
morale bitl prikijueene na
vodotesno kanfllizaoljo, kaLe.
ro bi speljali po celem na-
selju. S tern bi omogo£Ui
ostati doma&inom v naseljih
tn ^m obenem izboij^att bi-

^ienske raamere. To bi biio
tudi pravilno, saj je pred-
vLdejio, da bodo obsLojei-t
črpališča v ne Lako daljn:
prtliodnosti opmščena in pre-
n^ena izveu o2je okolice
Ijubljane.

Na koncu razprave s<>
opozorili, da je okolica 6r-
paLišfi vse bolj onesiiažena z
odpadki, ki jih hrezvest-m
Itjublj&nčani c>dlaeajo v sta.
re fjramoznice. Pereče pa je .

NadaJj. na zadnji straiii •



RAZBUR-
KANE
VODE

Nadalj. s 1. slrani
tudt vprašanje omeen&ževa-
nja reke Saive.

K pripombam in predlo-
g«n so dodaii tudl željo, da
bi pri financ.iraiyu potrebnih
vaniostnih dol sodelovalo
meslo kot celoln. Prebivalci
in krajevna slcupnost tejja
sami ne bi /,niogli. v intere-
su vse Ljubljane po je, da
pijemo zdravo čisto vodo.

Prisotntm je spregovoril
Anie Pavič, nafielmiik oddel&a
m urbfinLzem pri občinski
skupfičinj Beiigrad. Pojasnil
je, da Dbčnnskii skupščina
Se nl razpravljala o pravil-
nikn, zat« tii res, da bi se
z njim populnomu atrinjala,
kot. so si nekateri naipa&io
razlagalt sporočilo Mestncga
vodovoda. Svoje pripombe
pA je že jeseni 1975 leta dal
iavrSii) svet. Do danea še
ni dobll odgovora. Izvršru
svet je Aolel preveriti, te
zavarovanje podtalnice res
zahteva lako žirino varstve-
nih pusov in tako st-roge
omejiLve, OpocsorU je, da
ni izdelan predračitn stroS.
kov m lavedbo ukrepov, ni-
ti preclvideiia nastala škoda.
Irnel pa je &e nakaj drugih
pripomb.

V nadaljevanju so se na
zboru obfanov pogovarjali o
uvedbi avtobusa do njlhove-
ga naselja, o noiri trgovim,
telefonu tii Solstvu. Zadovo.
Ijni so, ker jlm je samoup-
ravna intoresna skiipnost
zu PTT hit.ro in poaitivno
re&ila prošn.io za Javno tele-
fonsko govorilntco ter oblju.
bila raaSiritev telefinskega
omrežja. Nemalo pa so bili
začudeni, ko so izvedeli, da
so Savtje izpadle s pricu^te-
tne liste za gradm.jo trgovine.
na kal;eri so ijile veC let. 2e
nekaj časa se dogovorja.jo
t.udi za uveclbo avtolmsa,
saj so postale razmore ie
nevidržne. V Sav^iah sta dve
tovarni, oLroci pa pešačijo
do osnovne Sols na Ježica po
ozki jn prometni cesii. Za-
to so predlagall v©C \*ariant
aa obračališf« in novo pJO.
go.

Na aboru Je bila večina
krajanov, zato je res škoda,
da se ga niso ndeležiili vsi
povabljeni. Odpadslo bi vehko
besedi, prigovarjanj in poja-
snjevanj. bdt-ležba je tudi
dukttzalii. da so take oblike
dngovarjanj pravitoe, saj-
se di"už"uen.i in indivklualni
inferesl najlaže usfclajuijeoo
z dogovarom na noposreden
iiafiTi. DUSAK RBNCELJ

POPRAVEK
Tislcarski Skrat je Se bolj

darežljiv koL dedek Mraz. V
161. števiikJ smo v anketi ob
}jovisanju pokojnin zapisali,
da 3o upokojenci dobili za
17 odstotkov v.'Sje poko|nine.
Hes Je, da so bile pokojnine
od 1. januarja vi^je za 12 od-
stoLkov.

Po obračunu fpj-edviOoma v
niarcut pa se bodo pokojnine
povišale Se za 5 odstotkov
(tudi za, meseca januar in
iebruar), kar bo potlej znei
lo 17 odstohkov.


